
Referat fra afdelingsbestyrelsesmØde i afdeling _37

Dato 25-07-21 Deltagere CM BB JB

lnviterede Conni Mortensen, Bente
Brandstrup, JWte Bie

Fraværende ingen

Emne Uddybning af emnet/beslutning Ansvarlig

Godkendelse af referat
fra sidste møde

Siden sidst

Beboerhenvendelser

Eventuelt

Næste
bestyrelsesmøde -

Referat blev godkendt.

L.Drøftet opsætning af gelænder ved 3 trapper
udendørs, da en beboer er fladet ned af trappen 2

gange.

2.

Skilt ved indkørsel til Afd. 37, bør udskiftes da det er fra
før sammenlægningen og står Afd. 7.

3. Bygningsgennemgang skal der drøftes stØttemur
ved skralds Ø,da den hælder ret meget,
støttemur ved nr 41 , da kampestensmur er
ustabil, kan opbygges i beton.
Kampestensmur ved nr 35 forslås udskiftet til grå

makro blokke.
Opfyldning af huller i vejen, evt med stabilgrus,
det er ret store. Hul i v/side ved garagen ved

storskrald.
Fuger ved døre-vinduer er dårlige, det trækker
ind.

4. Orientering om affaldssortering som er udskudt
til år 2023

5. Der er stadig kørsel igennem graesplænerne

beboer har forslået en bom opsættes.

Orientering om fraflytninger.

Aft ales efter bygningsgennemgang

JB


